
PÖYTÄKIRJA HÄMÄLÄIS-OSAKUNNAN HALLITUKSEN KOKOUKSESTA 15/2023

Aika: 25.9.2023 klo 17:19-18:28.
Paikka: Paasikivi, osakunnan 5. krs

Paikalla:

Antonina Peltola kuraattori
Oona Pursiainen sihteeri

Eero Taipale hallituksen jäsen
Michaela Kiianmies hallituksen jäsen
Ville Hänninen hallituksen jäsen
Vilhelmiina Haliseva hallituksen jäsen
Kaisa Hämäläinen hallituksen jäsen
Irene Vuollet hallituksen jäsen

Sanna Porkka taloudenhoitaja

Poissa:

Joel Honkasuo hallituksen jäsen
Anne Penttilä toiminnanohjaaja

Pöytäkirja

1. Kokouksen avaaminen

Kuraattori avasi kokouksen ajassa 17:19.

2. Kokouksen päätösvaltaisuus

Todettiin kokous osakunnan sääntöjen mukaisesti koolle kutsutuksi, sillä sihteeri

oli kutsunut sen sähköpostitse koolle kolme vuorokautta aikaisemmin, ja

päätösvaltaiseksi, sillä kokouksessa oli läsnä kuraattori ja vähintään neljä

hallituksen varsinaista jäsentä.

3. Työjärjestys

Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan kokouksen työjärjestykseksi.

4. Ilmoitusasiat

Osakunnan fuksiaiset, sekä niiden jatkot eli kaudenavajaiset olivat viime

lauantaina 23.9. Hallituksen ja päävirkailijoiden rastit sujuivat oikein hyvin ja

fuksitkin vaikuttivat viihtyvän.



5. Hallituksen kokouksen 18.9. pöytäkirjan hyväksyminen

Hyväksyttiin hallituksen kokouksen 18.9. pöytäkirja.

6. Ulkojäsenhakemukset

Ei uusia ulkojäsenhakemuksia.

7. Tehdyt edustusvierailut

Ei tehtyjä edustusvierailuja.

8. Toiminnanohjaajan asiat

a. Bändikämpän tilavarauskäytännöt

POP-Klubbenin puheenjohtaja on luvannut bändikämpän Penkereen

speksin bändirekryyn, mutta ei ilmoittanut asiasta toiminnanohjaajalle,

vaan tämä huomasi asian itse osakunnan ajanvarausjärjestelmä

Skeddasta. Jos toiminnanohjaajaa ei tiedoteta tilojen käytöstä, hän ei voi

olla vastuussa tiloista tällaisen käytön aikana.

9. Taloudenhoitajan asiat

Taloudenhoitaja on solminut hallituksen valtuuttamana Helenin kanssa 12

kuukauden kiinteähintaisen sähkösopimuksen, joka astuu voimaan 10.10.2023.

Sähkön kuukausimaksu on sopimuksessa 5,99€ ja energiamaksu 8,26 snt/kWh.

10.Korotuksen hakeminen vuoden 2024 toiminta-avustukseen

Kuraattori ja hallituksen jäsen Hänninen ovat vertailleet vuoden 2018 hintoja

nykyisiin ja päivittäneet Hämäläisten Ylioppilassäätiöltä haettavan

toiminta-avustuksen korotukseen liittyvää, osakunnan hallituksen nimissä tehtyä

esitystä (liite 1). Kuraattori hyödyntää tätä esitystä toiminta-avustuksen

korotuksesta keskustellessaan Hämäläisten Ylioppilassäätiön hallituksen lokakuun

kokouksessa. Muokattiin hieman esityksen sisältöä. Tällä viikolla hallituksen

jäsenet ehtivät vielä muokata esitystä, ennen kuin kuraattori lähettää sen säätiön

asiamies Markku Tiensuulle.



11.Vuosijuhlan kutsuvieraslista

Osakunnan juhlamestari Hänninen esitteli vuosijuhlan kutsuvieraslistaehdotuksen

(liite 2). Tavastian toimitusjohtaja emeritus Juhani Merimaa ei ole vastannut

kuraattorille Tavastian työntekijöiden määrää, jotka haluaisivat osallistua

vuosijuhlaan. Todettiin, että voidaan hyväksyä kaikki heidät, jotka Merimaa

ilmoittaa juhlamestareille. Hämäläisten ylioppilassäätiön kutsuvieraiksi merkittiin

säätiön entiset työntekijät Antti Pohjanheimo, Liisa Leskinen, Heikki Holm ja Ritva

Lahtivirta. Valtuutettiin juhlamestarit lähettämään avoin kutsu kaikille 2000-luvun

entisille päävirkailijoille ja kuraattoreille, sekä muille tahoille esityksen

mukaisesti.

12.Saapunut posti

Ei saapunutta postia.

13.Saapuneet kutsut

a. Etelä-Pohjalaisen Osakunnan Parttenkoliaaset-juhla 21.10.

Etelä-Pohjalaisen Osakunnan kakkosjuhla Parttenkoliaaset on 21.10. (liite

3), jolloin on myös Koivuniemen syystalkoot, Hämäläis-Osakunnan

fuksisitsit ja Nylands Nationin kakkosjuhla Gäddfest. Ei kiinnostuneita

hallituksessa, joten jaetaan kutsu virkailijoille. Sihteeri ilmoittaa asiasta

virkailijoiden Whatsapp-ryhmässä.

14.Valiokuntien ja kerhojen kuulumiset

POP-Klubbenin kuulumisia on kysytty, mutta he eivät ole vastanneet.

POP-Klubbenin puheenjohtaja Aki Malinen on myös Kokkikerhon puheenjohtaja ja

suunnittelee syksylle tapahtumaa. Juristikerholla on ollut fuksiboolit ja Pykälän

syyskauden avajaisten etkot. Ompeluseura järjesti ompeluillan 20.9.2023.

Panoseura on ostanut mallasmyllyn. Luontokerho järjestää yhteislähdön Prologi

Ryn kampuspyöräilyyn tulevana perjantaina. Hämäläis-Osakunnan Laulajat HOL

ei ole vastannut kysymykseen kuulumisista. Fuksivaliokunnalla alkoi fuksimökin

lipunmyynti. Taidekerholla sujuu edelleen hyvin ja ensi viikolla on luvassa taas

Paints & Wine -ilta. HOResin fuksiaisrasti oli menestys ja tänään saadaan kerhon

vuosijuhlakutsut matkaan. Tilavaliokunta vei löytötavaralaatikon sisällön



kierrätykseen. HOS:illa on sääntömääräinen syyskokous viikon päästä. HOT toimii

normaalisti ja heillä on tanssibileet perjantaina. Lynces Academici jakaa lippuja

peleihin ja kysyntää on ollut. Viestintävaliokunnasta ei uutisia, mutta toiminta

pyörii. Juhlavaliokunnalla oli kaudenavajaiset ja bileet sujuivat hyvin. Äijäkerhon

pokeri-ilta on tämän viikon torstaina.

15.Määrärahahakemukset

a. Pursiainen

Osakunnan kaikki kolme pianoa kaipaavat viritystä ja osa muutakin

huoltoa (liite 4). Kaikkia käytetään aktiivisesti HOL:in ja HOS:in

harjoituksissa, sekä etenkin tänä vuonna myös sitseillä. Lisäksi todettiin,

että pianot tulisi virittää vuosittain, jotta ne pysyvät kunnossa. Tämän

budjetoimista ensi vuodelle tulee harkita. Hyväksyttiin määrärahahakemus

700 eurolle. Sihteeri on yhteydessä virittäjään.

16. Tilahakemukset

a. Hämäläis-Osakunnan Laulajat

HOL hakee alustavasti ensi vuoden vuosijuhlilleen 10.5.-12.5. käyttöönsä

Osakuntabaaria, Mämmilää ja “muuta taloa” eri kellonaikoina (liite 5).

Vuosijuhlapäivää seuraavana maanantaina 13.5. on Floran päivä, jota

lähimpänä lauantaina on tapana järjestää osakunnan

Riemuylioppilasjuhlat. HOL suunnittelee pitävänsä vastaanottoa

Osakuntabaarissa lauantaina päivällä, jolloin olisi todennäköisesti myös

Riemuylioppilasjuhlat. Ehdotetaan HOL:ille, että he pitävät lauantain

vastaanottonsa Punaisessa Myllyssä, jotta Riemuylioppilaat pääsevät

Osakuntabaariin. Hallitus kannattaa ehdotusta alustavasti, mutta asiasta

tulee vielä puhua ensi vuoden toiminnanohjaajan ja sihteerin kanssa.

17.Muut esille tulevat asiat

Eräs uusi jäsen kysyi fuksiaisissa hallituksen rastilla, tiedotetaanko hallituksen

kokouksista etukäteen. Sihteeri laittaa tästedes myös Telegramin

tiedotuskanavalle ilmoituksen hallituksen kokouksesta kolme päivää aikaisemmin,

jotta se näkyy yhä useammalle ihmiselle. Esityslistat laitetaan tällä hetkellä

osakunnan ilmoitustaululle ja osakunnan nettisivuille. Sihteeri päivittää tulevat

hallituksen kokoukset osakunnan nettisivujen kalenteriin. Osakunnan kokoukset



löytyvät sieltä jo.

18.Kokouksesta tiedotettavat asiat

Tiedotetaan kokouksessa päätetyistä asioista päätösluettelon muodossa.

19.Seuraava kokous

Seuraava hallituksen kokous järjestetään 9.10. klo 17:00. Kokouksen

kahviministerinä toimii Vilhelmiina Haliseva.

20.Kokouksen päättäminen

Kuraattori päätti kokouksen ajassa 18:28.


